
涂善东 

 

涂善东，华东理工大学副校长，博士、教授，长江学者、国家杰

出青年基金获得者。兼任国际压力容器学会亚太地区委员、国际机构

学与机器科学联合会(IFToMM)可靠性委员会委员、中国机械工程学

会压力容器学会荣誉理事长、材料学会理事长等职务。致力于工程伦

理方面的研究，倡导全面工程教育。涂善东教授的主要研究领域为高

温环境下的结构设计理论与寿命预测技术、微（小）化学机械系统

（MCMS)、先进能源材料与装备。 

报告主题：工程伦理  
Tu Shangdong  Phd. 
Professor Tu is the vice president of ECUST (East China University Of Science and 
Technology ). As a Changjiang Scholar and a winner of National Outstanding Youth 
Fund, he serves as a member of International Society for Pressure Vessel in the 
Asia-pacific Region, reliability committee of IFToMM, honorary president of 
Pressure Vessel Society of Chinese Mechanical Engineering Society (CMES), and 
president of Material Research Society. He is engaged in the research of Engineering 
Ethics, advocating comprehensive engineering education. The major research fields 
include structural design theory in high temperature and life prediction techniques, 
MCMS and advanced energy materials and equipment. 
 
Keynote Speech: Engineering Ethics 


